
FAU-møte 07.05.2024 (18:00-18:50) 

 

Deltagere: Lisa Mari Staddeland (3a), Odd Kristian Stokka (5b), Håvard Nitter (5a), Wafae Billa 

(3b), Line Arrestad (4a), Annette B. Stokka (4b), Johannes Høyvik (6b), Liv Kristin Skadeberg 

(7b), Hilde Hoff Nystad (1b), Håkon Wang (1a), Terje Hammer Meling (6a), Charlotte Høllen 

(skolen) 

 

Sak 1: Godkjenning av forrige møtes referat. 

Ingen kommentarer. 

 

Sak 2: Godkjenning av dagens saksliste. 

Godkjent. 

 

Sak 3: Informasjon fra skolen. 

● Sak 3.1 - 17.mai 

○ Skolen informerer om praktiske forhold rundt barnetoget. 

■ 16.mai - klokken 09.15 

■ Oppstilling klokken 09.30.  

■ Start klokken 09.45. 

■ voksne fra skolen som skal delta i toget(Victoria, Agnes, Amir, Beate) 

○ FAU transporterer fane + flaggborg + trinnplakater, rektor tar med seler til 

fanebærerne 

● Sak 3.2 - Ryddedag/grilling 

God innsats fra alle barna på skolen med å rydde skoleområdet til 17. mai. Over 900 

pølser ble grillet som premie. 

● Sak 3.3 - Kulturuke 

I uke 17 ble det avholdt kulturuke. Barna fikk velge seg aktiviteter/kulturgruppe, og 

arbeidet i disse før lunsj hver dag. På fredagen var det samling hvor resultatene ble 

presentert.  

● Sak 3.4 - Den store SFO dagen 

24.04.24 var det markering for ‘den store SFO-dagen’. Det ble feiret med samling, 

leker i skolegården, flott fane og grilling! 

● Sak 3.4 - Hei Verden - sommermarked 

06.06.24 vil det bli arrangert sommermarked for inntekt til Hei Verden. Inntekter fra 

årets aksjon går til Hei Verdens prosjekter for å støtte opp om skolegang for barn i 

Bangladesh, Zambia, Laos og Peru (link).  

  

Aksjon FAU: FAU leder plukker opp fane og plakater etter øvetoget 16. mai og tar med til 

oppstilling 17. mai. 

 

  

https://www.heiverden.no/


Eventuelt 

 

Sak 4: Snapchat 

Det ble informert om et tiltak på Helleland skole hvor elever frivillig skriver under på en kontrakt 

hvor de lover å ikke bruke Snapchat. Det ble loddet ut premier (kinobilletter) med jevne 

mellomrom blant de som hadde skrevet kontrakt som initiativ til å delta. Det ble lagt frem forslag 

om å gjøre tilsvarende på Porsholen. 

 

Skolen informerte om at det er fast foreldremøte i 3. klasse hvor Barnevakten kjører foredrag 

om sosiale medier. 

 

Temaet ble diskutert med fokus på følgende: 

● Eksisterende tiltak (Barnevakten). 

● Forskjeller i modenhet på trinnene. 

● Ekskludering. 

 

FAU foreslår å vurdere mobilbruk/Snapchat som fast tema på foreldremøter og ta opp mulighet 

for dette og ytterligere tiltak med trinnkontaktene på de forskjellige trinnene.  

 

Aksjon FAU: FAU representanter for hvert trinn tar kontakt med sine respektive trinnkontakter 

ang. temaet. 

 

Sak 5: Disco 

April-disco måtte utgå pga krasj med fotballarrangement. Planen var å arrangere ny disco i 

mai/juni, men pga. tett program og lyse kvelder settes det spørsmål ved å gjennomføre det. 

Etter diskusjon er FAU enig i å kansellere den siste disco’en. Men det foreslås å inkludere 

foreslåtte datoer i ‘disco-årshjulet’ for å unngå krasj i etterfølgende år.  

 

Aksjon FAU: FAU representant for 7. klasse legger inn foreslåtte datoer i disco-folderen på 

google drive og leverer overskytende materiale (brus og bakepapir) for midlertidig lagring på 

skolen til neste skoleår. 

 

Sak 6: Intervju med Sandnesposten 

I SU-møte holdt 18/4/24 konkluderte SU med at behovsplanen for Sandnes er særdeles lite klar 

på hvordan elevtallene for Lura har blitt estimert. Det er projisert til å synke de neste årene. FAU 

sliter med å få dette til å stemme med alle byggeprosjektene som foregår på Lura for øyeblikket 

(12+ blokker tilsvarende over 200 nye boenheter). Det er også lite transparens rundt 

kommunens planer rundt mulig omstrukturering av skolesituasjonen på Lura. Disse meningene 

ble protokollført og offentliggjort på kommunens hjemmesider. 

 

Sandnesposten har lagt merke til dette og ønsker å intervjue Porsholen FAU ang. dette.  

 

FAU representeres i intervjuet av styreleder Line og nestleder Terje med følgende fokus etter 

diskusjon med FAU: 

https://www.barnevakten.no/


● Uklarheter i behovsplanen (som beskrevet ovenfor). 

● Brakkesituasjonen. 

● Dårlig stand på idrettshallen/bydelshuset. 

● Lite/ingen støtte til oppgradering av bygg og materiell på skolen. 

 


